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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Demeter: 
Pán primátor, chcel by som sa spýtať, či bude na cintoríne kamerový systém, lebo občania, 
Rómovia aj nerómovia sa na mňa obrátili, že majú poškodené náhrobné kamene a sa tam 
kradne hlavne pred sviatkami svätých. Všade po Trebišove sú kamerové systémy a tam je 
veľký problém. Aj vedúci, čo tam pracuje sa na mňa obrátil, koľko razy tam idem, že trebalo 
by niečo riešiť, lebo veľa sú tam náhrobné kamene poškodené.   
 
PhDr. Čižmár: 
Budeme túto situáciu riešiť pán poslanec. Bude aj zverejnená výzva, resp. je zverejnená výzva 
na ktorú mesto plánuje reagovať. V prípade technických služieb chcem požiadať, aby cintorín 
bol spravovaný v súčinnosti s kontrolami mestskej polície tak, aby nedochádzalo 
k problémom.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


